

Date : 27thJan. 2015
Ref : MM/23/2015

Qatar Exchange
Fax No. : 44319233
Doha – Qatar
Dear Sirs,

Please be advised that QIC Board of Directors' in their meeting held today, the 27th of Jan. 2015, reviewed the company's performance, the financial information for the year 2014, the auditor's report and the profits realized (QR1001 million).

The board recommended profits distributing being Cash Dividends of (25%) from the share par value, i.e. QR. (2.5) for each share . , in addition bonus shares of (15%) of the capital i.e.(3)share for each (20) Shares

This recommendation will be raised to the General Assembly meeting which will take place at Fourseasons Hotel on Tuesday the 17th of Feb. 2015 at 4 pm by God wish.

Please find attached copies of the Balance Sheet, Directors report, Auditor's report, Corporate Governance Report, and the agenda of the shareholders meeting.

Best Regards,

خالد بن محمد بن علي آل ثاني
رئيس مجلس الإدارة والعضو المنتدب

Khalid Bin Mohammed Bin Ali Al-Thani
Chairman & Managing Director

Copy to:

* Qatar Financial Market Authority
Fax No. (44289925-44289947)

* Copy to Qatar central security
Fax No. (44222455)

التاريخ : 2015/1/27م
الإشارة : م ع/23/2015

المحترمين

السادة / بورصة قطر
فاكس رقم : (44319233)
الدوحة - قطر

تحية طيبة وبعد ،،،

رجاء العلم بأن مجلس إدارة الشركة ، في اجتماعه الذي انعقد بعد ظهر اليوم الثلاثاء الموافق 2015/1/27م ، قد استعرض أداء الشركة خلال عام 2014م والبيانات المالية لذلك العام وتقرير مراقبي الحسابات بشأنها ومن ثم الأرباح الصافية المحققة التي بلغت (1001) مليون ريال 0

وقد أوصى المجلس بتوزيع أرباح نقدية بنسبة (25%) خمسة وعشرين بالمائة من القيمة الإسمية للسهم بواقع (2.5) ريالين ونصف ريال لكل سهم ، بالإضافة إلى توزيع أسهم مجانية بنسبة (15%) بواقع (3) ثلاثة أسهم لكل (20) عشرين سهم 0

وسيتم رفع هذه التوصية للاعتماد من الجمعية العامة للشركة التي ستعقد بفندق فورسيزونز - قاعة المرقاب في الساعة الرابعة من عصر يوم الثلاثاء الموافق 2015/2/17م بإذن الله تعالى 0

ونرفق طيه نسخة من كل من الميزانية العمومية للشركة وتقرير مراقبي الحسابات بشأنها وتقرير مجلس الإدارة ، وتقرير الحوكمة ، وجدولي أعمال الجمعية العامة 0

والسلام عليكم ورحمة الله وبركاته 0

نسخة إلى :

هيئة قطر للأسواق المالية
فاكس رقم (44289925-44289947)

* نسخة إلى شركة قطر للإيداع المركزي
فاكس رقم (44222455)